



PR-Manager

Nicole Sasserath

Tel. 0177-8639896

e-mail: public.relations@eaasdc.de

ZDF Fernsehgarten

Hello everyone,

The innumerable number of emails and phone calls have shown your interest in appearing in the Fernsehgarten programme. I can also well understand your justified request for more information.

Almost 7000 dancers have already registered to date. My heartfelt thanks for this!!!

The registered dancers already received this information from me last week and perhaps it will help the others with their planning.

I cannot answer many of the questions concerning the course of the programme, the type of floor, etc. yet as the ZDF only holds the corresponding editor's conference three weeks before the show in question.

Now to your questions:

There is not a registration deadline. As the ZDF has restricted the number of dancers to 1000, I will make it known on the homepage when we reach 900, so that everyone will still have the chance to register.

There are no clothing rules except for "everyday clothes" not being desired. Long skirts are obviously completely ok.

Children are also welcome guests.

NONE of the participants will have to pay an entrance fee.

I really only need the number of dancers from each of the clubs but not the names.

I am also not able to say much about the dancing times but we will certainly NOT be dancing the entire 3 hours.

Hallo zusammen,

auf Grund der unzähligen E-Mails und Telefonanrufe kann ich Euer Interesse am Fernsehgarten-Auftritt erkennen. Auch kann ich Euer berechtigtes Interesse an mehr Information gut verstehen.

Zurzeit haben sich knapp 700 Tänzer angemeldet. Hierfür schon mal ein ganz herzliches Dankeschön!!!!

Die schon gemeldeten Tänzer haben von mir letzte Woche schon diese Informationen hier bekommen, den Anderen von Euch hilft es vielleicht etwas bei der Planung.

Viele Fragen zum genauen Programmablauf, Bodenbeschaffenheit, usw. kann ich noch nicht beantworten, da das ZDF immer erst jeweils drei Wochen vor der entsprechenden Sendung Redaktionskonferenz hat.

Aber nun zu den Fragen von Euch;

Es gibt keinen Anmeldeschluss. Da wir jedoch von Seiten des ZDF auf 1000 Tänzer beschränkt sind, werde ich auf der Homepage bekanntgeben, wann wir 900 erreicht haben, damit jeder noch die Möglichkeit hat sich zu melden.

Eine Kleidervorschrift gibt es nur insofern, dass „Straßenkleidung“ nicht gewünscht ist. Selbstverständlich sind lange Röcke völlig okay.

Auch Kinder sind gerne gesehene Gäste.

Alle Mitwirkenden müssen KEINEN Eintritt zahlen.

Ich benötige von jedem Club tatsächlich nur die Anzahl der Tänzer, keine Namen.

Zu den Tanzzeiten kann ich auch noch nicht viel sagen, aber sicherlich werden wir NICHT die kompletten 3 Stunden tanzen.

Everyone who takes part in this event should see it as being a unique square dancing advertising possibility and not as a Special.

I am however trying to organise a Special for the Saturday evening in order to make it more attractive for participants who will be travelling a long distance. This will presumably be a hall which is made available by the ZDF.

I hope to be able to provide more information in the next newsletter or by mail.

The ZDF has asked us one thing: that we please travel in groups (with coaches best of all) as the ZDF artistes car parks are not designed for such large numbers.

I also need the registration numbers of the coaches at a given time as they will only be able to drive onto the site with a corresponding permit.

There are only a restricted number of parking spaces for motor homes on site so that it might be the case that you will have to park off site.

I hope that I have answered the most important questions.

As soon as I have new information, I will send all of the registered clubs an email which will be posted on the EAASDC homepage.

Translation: Trevor Salisbury

All the best

Jeder, der an dieser Veranstaltung teilnimmt, sollte es als einmalige Werbemöglichkeit für den Square Dance sehen und nicht als Special.

Um jedoch auch für die Tänzer von weiter her die Teilnahme attraktiv zu machen, versuche ich gerade, für den Samstagabend ein Special zu organisieren. Dies wird wahrscheinlich in einer der vom ZDF zur Verfügung gestellten Hallen sein.

Ich hoffe, im nächsten Newsletter oder per mail mehr Informationen liefern zu können.

Eine Bitte des ZDF gibt es: Bildet bitte Fahrgemeinschaften (am besten Busse), da die Künstler-Parkplätze des ZDF nicht auf solche Massen ausgerichtet sind.

Auch benötige ich zu gegebener Zeit die Kennzeichen der Busse, da diese nur mit entsprechender Genehmigung auf das Gelände kommen.

Für Wohnmobile gibt es nur eine beschränkte Anzahl Stellplätze direkt am Gelände, Daher müsst ihr evtl. etwas außerhalb parken.

So, ich hoffe die allerwichtigsten Fragen sind hiermit soweit geklärt.

Sobald es Neuigkeiten gibt, erhalten alle angemeldeten Clubs eine E-Mail, und es wird auch auf der EAASDC Homepage veröffentlicht.

Liebe Grüße

Nicole Sasserath

EAASDC PR-Managerin

e-mail: public.relations@eaasdc.de



Square Dance is friendship set to music